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مدیرعامل باشگاه پرسپولیس که در بازی رفت این تیم با النصر فرش نفیس و 
خبرســازی را به رونالدو هدیه کرد قبل از دیدار برگشت دو تیم در »آچمز« قرار 

گرفته و مشخص نیست به فرش دوم خواهد رسید یا نه!
به گزارش خبرنگار مهر بازیکنان و کادر فنی پرســپولیس پس از جریمه ۱۰ 
درصدی از ســوی مدیریت باشگاه به دلیل کســب نتایج ضعیف در چند هفته 
اخیر تصمیم به اعتصاب تمرین چهارشنبه گذشته گرفتند تا این گونه نسبت به 

رفتارهای رضا درویش واکنش نشان دهند.
مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس که آتش اختلافاتش با سرمربی سرخپوشان از 
ابتدای فصل شعله ور بود حالا در تنهایی بیشتری به سر می برد. او که اواخر فصل 
گذشــته جایگاه خود در هیات مدیره را از دســت داد تنها به عنوان مدیرعامل 
فعالیتش را در باشگاه دنبال می کند و حالا نیز کمترین حامی را در جمع همان 

هیات مدیره دارد.
خبیری و شهریاری مخالفان سرسخت درویش هستند که رفتار او در قابل تیم 

را بدون ملاحظات فعلی شــرایط تیم می دانند. از سوی دیگر مجید پوراحمدی، 
پیمان حدادی و محمد دلبری نیز نگاه های متفاوتی به ادامه فعالیت درویش دارند 

تا مدیرعامل فعلی سرخ ها در شرایط سختی قرار بگیرد.
درویــش نه تنها از ســوی کادر فنی حق حضور در تمرینــات ۵۰ روز اخیر 

پرسپولیس را نداشته است بلکه در اردوهای تیم نیز حضور ندارد.
گل محمدی کــه عصبانیت خود از رفتارهای درویش را بارها علنی کرده بود 
پس از اعتصاب تمرین تیمش او و یکی از مدیران نزدیک به درویش را در فضای 

مجازی آنفالو کرد تا اینگونه پیغام واضحی به هواداران تیمش بدهد.
بازیکنان پرسپولیس که حالا باید برای بازی برگشت با النصر عربستان آماده 
می شوند خواهان برکناری درویش به طور علنی شده اند تا همه چشم ها به جلسه 

فوق العاده هیأت مدیره و همچنین تصمیم کیومرث هاشمی وزیر ورزش باشد.
درویش که عصر چهارشنبه در حاشیه گرامیداشت شهدای ورزشکار پایتخت با 
وزیر ورزش دیدار داشت فرصتی برای بیان اتفاقات اخیر تیم پیدا نکرد تا همچنان 

بــرای تعامل با وزیر ورزش منتظر فرصت دیگری باشــد. وزیر ورزش تمایلی به 
پذیرش درویش نــدارد چرا که نمی خواهد در امور فعلی دو باشــگاه پرطرفدار 

پایتخت دخالت کند.
حال باید دید هیأت مدیره در جلســه فوق العاده خود چه تصمیمی در قبال 
این موضوع می گیرد یا درویــش با پس گرفتن جریمه ۱۰ درصدی اعضای تیم 
همچنــان فعالیتش را ادامه می دهد یــا هیات مدیره فرد دیگــری را به عنوان 

مدیرعامل انتخاب خواهد کرد.

عمرمدیرعاملپرسپولیسبهفرشدوممیکشد

ایرانراهیمرحلهحذفیجامجهانینوجوانانشد

تیم ملــی فوتبال نوجوانان ایران به دور حذفی جام جهانی زیر ۱۷ ســال 
اندونزی صعود کرد. تیم ملی فوتبال نوجوانان ایران در آخرین بازی دور گروهی 
جام جهانی زیر ۱۷ سال به مصاف تیم ملی نیوکالدونیا رفت و با نتیجه پنج بر 
صفر برنده شد. با این نتیجه شاگردان حسین عبدی به عنوان یکی از بهترین 
تیم های سوم دور گروهی جواز صعود به دور بعدی را پیدا کردند. در این گروه 

انگلیس و برزیل هم امتیاز با ایران در جایگاه های اول و دوم قرار گرفتند.

پیروزیآسانیوزها
درگامنخستانتخابیجامجهانی

تیم ملی فوتبال ایران در اولین دیدار از مرحله گروهی انتخابی جام جهانی با 
چهار گل هنگ کنگ را شکست داد. ایران در اولین هفته از مرحله اول انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ ساعت ۱۸ روز پنجشنبه در ورزشگاه آزادی به مصاف هنگ 

کنگ رفت که این دیدار با پیروزی پر گل شاگردان قلعه نویی به پایان رسید.

نوراللهیجایتاشکندبهاماراتمیرود
به نظر می رسد احمد نوراللهی که پس از خط خوردن از فهرست تیم ملی 
در بازی با هنگ کنگ قهر کرد و حاضر نشــد روی سکو کنار بازیکنان دیگر 
بنشیند با اخراج از اردوی تیم ملی باید چمدان هایش را جمع کرده و به جای 
تاشکند راهی امارات شود. درست دقایقی بعد از این بازی خبری حاشیه ای از 
اردوی تیم ملی فوتبال ایران به بیرون مخابره شــد. بخش رسانه ای تیم ملی 
فوتبال اعلام کرد: به منظور حفظ اتحاد تیمی و در پی رفتار غیرحرفه ای احمد 

نوراللهی و با تصمیم کادر فنی، این بازیکن از تیم ملی کنار گذاشته شد.
کنار گذاشــتن احمد نوراللهی به رفتار حاشیه ای او پس از خط خوردن از 
فهرست ۲۳ نفره بازی با هنگ کنگ بر می گردد. او که با تصمیم امیر قلعه نویی 
نامش در فهرست این مسابقه جایی نداشت، حاضر نشد همراه با بازیکنان دیگر 

روی سکو بنشیند و به عبارت ساده تر قهر کرد!
قلعه نویی که همواره و در تمام ســال هایی که مربیگری کرده نشان داده با 
این رفتارهای حاشیه ای بازیکنان مقابله می کند، دستور به اخراج هافبک دفاعی 
تیمش گرفت. حالا به نظر می رسد هافبک دفاعی تیم ملی که در پست خود 
رقیبان سرسختی را پیش رو دارد باید چمدان هایش را جمع کرده و به امارات 
برگردد. اما آنچه مشخص است به طور حتم این رفتار نوراللهی تبعات سنگینی 
را برای وی به همراه خواهد داشــت و او معلوم نیست تا چه زمانی دیگر رنگ 
اردوی تیم ملی را ببیند. احمدنور تیم ملی را در ســفر به تاشــکند همراهی 
نخواهد کرد و به طور حتم او باید بابت این رفتاری که در پیش از بازی با هنگ 
کنگ انجام داد، عذرخواهی کند در غیر این صورت هیچ بعید نیست با توجه 
به ترافیک شدیدی که در پست هافبک دفاعی در تیم ملی وجود دارد، او جام 
ملت های آسیا را از دست بدهد! هر چند تجربه ثابت کرده با وساطت بزرگترها 

و یک عذرخواهی ساده بار دیگر همه چیز به حالت عادی باز خواهد گشت.
یکی از نزدیکان تیم ملی در این باره به خبرنگار ورزشی ایرنا گفت: نظم و 
انضباط از هر چیز دیگری مهم تر است و رفتار حاشیه ای که نوراللهی انجام داد 

باعث شد تا امیر قلعه نویی تصمیم به کنار گذاشتن وی بگیرد.

اخبارکوتاه

ســرمربی تیم ملی فوتبــال گفت: بچه ها 
نســبت به هــم خیلی گذشــت داشــتند و 
توپ هایی که خودشان می توانستند گل کنند 
به هم تیمی خود می دادند و این برد اصلی ما 

بود.
امیر قلعه نویی پــس از پیروزی 4 بر صفر 
تیم ملی فوتبال مقابل هنگ کنگ در نخستین 
دیدار در انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ گفت: برد 
تیــم ملی را تبریک می گویــم. بازی خوبی را 
انجام دادیم و چند نکتــه خوب در این بازی 
وجود داشــت. یکی از نکات خوب این بود که 
بچه ها نســبت به هم خیلی گذشت داشتند و 
توپ هایی که خودشان می توانستند گل کنند 
بــه هم تیمی خود می دادنــد و این برد اصلی 
ما بود. بازی را خوب شــروع کردیم و به گل 
رسیدیم. یک مقدار در ادامه روی شکم سیری 
بازی کردیم. در نیمه دوم موقعیت های خوب 

گلزنی داشــتیم که از یک قدمی و شش قدم 
نزدیم.

وی ادامه داد: هم در ســاختار دفاعی و هم 
در ایجــاد موقعیت و انجام یک بازی هجومی 
خوب بازی کردیم. بازی مقابل چنین تیم هایی 
که لایه های دفاعی فشرده دارند سخت است. 
تیم ما می توانســت با گل های بیشــتری به 
پیروزی برسد ولی در مجموع خدا را شاکریم 
که توانســتیم با یک بازی هجومی توانستیم 
4 گل به ثمر برســانیم. از همه تماشاگران و 
بویــژه بانوان که خیلی خوب تشــویق کردند 

تشکر می کنم.
سرمربی تیم ملی در پاسخ به این سؤال که 
مهم ترین دغدغــه او در فاصله ۲ ماه مانده به 
آغاز جام ملت ها چیست؟ گفت: کلیت قضیه 
این اســت که همه مجموعه تلاش می کنند، 
از رأس فدراسیون و هیئت رئیسه و بازیکنان 

و کادرفنی. یکسری مشکلات است ولی مهم 
این اســت کــه در این شــرایط همه همدل 
هستیم و تلاش می کنیم تا مردم را خوشحال 
کنیم. خیلی مشــکلات داریم که نمی توان در 
کنفرانس گفت. مهم این اســت که بازیکنان 
تــلاش می کنند و شــخص اول فدراســیون 

فوتبال دنبال برطرف کردن مشکلات است.
قلعه نویی یادآور شد: مجموعه ما یک تیم 
واحد اســت و همه دوســت دارنــد تیم ملی 
نتایج خوبی بگیرد، مهم تر از همه این اســت 
که بازیکنــان بزرگ ما خیلی کمک می کنند. 
ســردار می توانســت هت تریک کنــد ولی با 
گذشــت به طارمی پاس داد. مــا چه از نظر 
فنــی و چه رفتاری و اخلاقی به چیزهایی که 
می خواهیم رســیدیم ولی فوتبــال در داخل 
زمین اســت و امیدواریم مردم را خوشــحال 
کنیم. به مردم قــول می دهم که مجموعه ما 

با همه قلب شان برای مردم تلاش می کنند.
وی در واکنــش به صحبت های ســرمربی 
هنگ کنگ کــه ایران را یکــی از قدرت های 
آســیا دانسته و اینکه تیم ملی در جام ملت ها 
هــم بایــد در مرحله گروهی بــا هنگ کنگ 
بازی کند، خاطرنشــان کرد: در آسیا فوتبال 
در حال پیشرفت اســت و نتایج این موضوع 
را نشــان می دهد. مثل قبل نیست که ایران 
به مالدیو ۱۷ گل بزنــد. آنها فوتبال را مقوله  
و فرصتی می بینند که به جامعه شــان کمک 
می کند و در فوتبال پایه شــان سرمایه گذاری 
کردند و این طور نیســت کــه بگوییم از قبل 
برنده هســتیم. باید قدرت تاکتیکی مان را بالا 
ببریم تا در هر بازی قدرت مان را دیکته کنیم، 
حالا این بازی می خواهد مقابل ژاپن باشــد یا 
هنگ کنگ. قلعه نویی درباره عصبانیتش پس 
از گل چهــارم تیم ملی تصریــح کرد: مربی 

عادت دارد که جنب و جوش داشته باشد. باید 
در این شــرایط نظم تیمی مان را در ساختار 
دفاعی و حمله حفظ کنیم. بحث من این بود 
که روند بازی را به شکل خودش برگردانم. از 
الان بایــد این موضوع را نهادینه کنیم که هر 
فرصتی آخرین فرصت اســت و بازیکنان باید 
نهایت استفاده را داشته باشند. این خوب است 
که ما بعد از هر گل به دنبال گل بعدی هستیم 
و علاوه بر آن نظم دفاعی مان هم خوب شــده 
است. ســرمربی تیم ملی در این باره که بهتر 
نبود محمدجواد حســین نژاد زودتر به زمین 
می آمد؟ گفت: اجازه دهید تصمیم گیری ها را 
ما انجام دهیم. ما در تمرینات هستیم، به هر 
حال تغییرات نیاز به زمان دارد، من این کار را 
بلد هستم و در گذشته در باشگاهی و تیم ملی 
انجام دادم. این بازیکنان باید کم کم به زمین 
بیایند و وقتی بازیکن 9۰ دقیقه ای شدند دیگر 
بیرون نیایند. این را هم قبول دارم که اگر در 
دقایق ابتدایی گل نمی زدیم ممکن بود بازی 

گره بخورد.
قلعه نویــی در واکنش بــه این موضوع که 
۳ گل تیم ملی از ســمت چپ پایه ریزی شد 
در حالی که پیش از این انتقادهایی از حضور 
احســان حاج صفی در ترکیب تیم ملی شده 
بود، خاطرنشان کرد: انتقادات هست و ما باید 
احترام بگذاریم. مهمترین چیز این اســت که 
کارمان را انجــام دهیم. ما با بازیکنان زندگی 
و آنهــا را رصد و آنالیز می کنیم و براســاس 
قدرت تاکتیکی خودمــان و حریفان مان یک 
جابه جایــی را انجام می دهیــم. بازیکنی که 
بتواند مقابل مارســی بازی کند یقیناً در آسیا 
موفق می شــود. احسان هم یکی از خوب های 
امروز ما بــود ولی شــاید در بازی های دیگر 

تغییرات داشته باشیم.
وی یــادآور شــد: دیروز هم گفتم ســن 
شناســنامه ای یــک چیــز اســت و آمادگی 
بازیکنان به لحاظ فیزیکــی یک بحث دیگر. 
ما این شــرایط را رصد می کنیــم، دوندگی، 
ســرعت و مســائل دیگر بازیکنان را زیر نظر 
داریــم و به لحاظ فنی آنالیــز می کنیم و اگر 
آمادگی را داشته باشند حتماً در ترکیب قرار 
می گیرند. خوشبختانه در هر پستی ۲ بازیکن 
خیلی خــوب داریم و در بعضی از پســت ها 
مانند هافبک وســط، مــا ۳،4 بازیکن خیلی 
خوب داریم که بعضی هایشان جزو ۲۳ بازیکن 

نبودند و می توانستند جزو ۱۱ نفر باشند.

قلعهنویی:

 بعد از گل دوم روی شکم سیری بازی کردیم

آیین بهره برداری از آبنمای هوشمند و موزیکال 
دریاچه بوســتان آزادی با اســتقبال شــهروندان 
شــیرازی و با حضور شــهردار، رئیس و تعدادی از 

اعضای شورای اسلامي این کلا ن شهر برگزار شد.
به گزارش خبرنــگار ما، آییــن بهره برداری از 
آبنمای هوشمند و موزیکال دریاچه بوستان آزادی 
با استقبال شهروندان شیرازی و با حضور شهردار، 
رئیس و تعدادی از اعضای شــورای اســلامي این 

کلا ن شهر  و مقامات شهرداری برگزار شد.
پروژه آبنمای هوشمند موزیکال 

یکی از پروژه های تفریحی و مدنظر 
شهروندان بود

شــهردار کلان شهر شــیراز در این آیین عنوان 
کــرد: پروژه آبنمای هوشــمند موزیــکال یکی از 
پروژه هــای تفریحی و مدنظر شــهروندان بود که 
در دریاچه بوســتان آزادی با قدمت ۶۰ ســال به 

بهره برداری رسید.
 محمدحسن اسدی با بیان اینکه این آبنما طی 
سالیان گذشته به حالت نیمه تعطیل در آمده بود، 
گفت: در یک سال گذشته عملیات اجرایی مجدد 

آن به صورت شبانه روزی آغاز شد.
او همچنین پروژه احداث پارک آبی بزرگ مقیاس 
را یکی از خواســته های دیرینه مردم شــهر شیراز 
عنوان و خاطرنشــان کرد: این پروژه که در بزرگراه 
حســینی الهاشمی جانمایي شده، جزو  پروژه های 

بی نظیر در کشور محسوب می شود.
شــهردار کلان شهر شــیراز با تأکید بر اهتمام 
شــهرداری درخصوص پروژه پــارک آبی، از انعقاد 
قرارداد اجرای پروژه باغ پرندگان در ســال جاری 

نیز خبر داد.
اسدی درخصوص احداث آکواریوم بزرگ شیراز 
هم گفت: این پروژه در حال پیشرفت فیزیکی است.
او یادآور شد: اجرای پروژه تله کابین بزرگ شهر 
شــیراز نیز در دستور کار اســت و به طور مستمر 

پیگیری آن انجام می شود.
شهردار شیراز ادامه داد: در بهمن ماه و هم زمان 
با فرارسیدن دهه فجر نیز یک بسته ۵۰هزار میلیارد 
تومان تعریف  شده که شامل ۲۰ هزار میلیارد تومان 
بهره بــرداری و ۳۰ هزار میلیارد تومان کلنگ زنی و 

آغاز عملیات اجرایی پروژه های عمرانی است.
 اجرای ۱۵ پروژه بزرگ

 در دستور کار است
 رئیس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و 
خدمات شــهری شورای اسلامی شــهر شیراز نیز 
در این مراســم اظهار کرد: در دوره فعلی مدیریت 
شهری کلان شهر شیراز اقدامات اجرایی به گونه ای 

است که در اذهان مردم ماندگار خواهد شد.
 مســعود زارعی افزود: نظارت اعضای شــورای 
اسلامی شــهر شــیراز به ویژه اعضای کمیسیون 
متبوع، حاکی از توجــه متوازن مجموعه مدیریت 

شهری به امور مردم است.
 وی گفــت: تحقــق این توجه متــوازن بدین 
معناســت که شهر شــیراز در حال تبدیل به یک 

کارگاه سازندگی است.
 رئیس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز با تصریح 
بر این نکته که شــأن مردم این کللان شهر بیش از 
خدمات فعلی اســت، گفت: در کمیسیون خدمات 
شــهری اجرای ۱۵ پروژه بزرگ مهم و زیرساختی 
موردتوجه قرار گرفته تا در شــورای ششم با همت 
مجموعه مدیریت شهری بتوانیم پاسخگوی اعتماد 
شهروندان باشــیم.  زارعی با بیان اینکه شهرداری 
شــیراز برنامه مصوب شورای شهر را اجرا می کند، 
تاکید کرد: در شرایط فعلی که اجرای کار عمرانی 
بسیار دشوار است، در تلاشیم خدمات شایسته به 

شهروندان ارائه شود.
 اجرای پروژه آبنمای هوشمند دریاچه 

بوستان آزادی؛ گامی در راستای استفاده 
از ظرفیت شرکت های دانش بنیان در 
حوزه نشاط افزایی و تفریح شهروندان

 رئیس کمیسیون برنامه  و بودجه، املاک و امور 
حقوقی شورای اسلامی شهر شیراز نیز با بیان اینکه 
مهم ترین ویژگی پروژه آبنمای هوشــمند بوستان 
آزادی این اســت که طراحــی، تجهیزات و اجرای 
این پــروژه کم نظیر با اســتفاده از توان و ظرفیت 
شــرکت های دانش بنیان انجام شــده است، اظهار 
کرد: این موضوع باید در مدیریت شهری به شکل 
ویژه دیده شود. افسانه خواست خدایی، نایب  رئیس 
کمیســیون خدمات شهری شورای اسلامی عنوان 
کرد: علاوه بر امور خدماتی زیرساختی موضوعات 
نشاط افزایی شــهروندان در صدر تصمیمات این 

کمیسیون قرار گرفته است.
عضو و ناظر شورای اســلامی شهر در سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز 
با بیان اینکه یکی از درخواست های ویژه شهروندان 
این کلان شــهر توجه بیشــتر به تحول در حوزه 
زیباسازی و نورپردازی در سطح شهر است، گفت: 
با برنامه ریزی که در کمیســیون سلامت، محیط 
زیســت و خدمات شهری از ســال گذشته انجام 
داده ایم، بودجه های این بخش را در ســال جاری 
چند برابر کرده ایم تا شاهد تحول در این حوزه در 

مدیریت شهری باشیم.
نایب  رئیس کمیسیون خدمات شهری تصریح 
کرد: سیاست گذاری نورپردازی و زیباسازی بسیار 
زیادی در کمیته زیباســازی و فضای سبز در حال 
برنامه ریزی برای شــهرداری و اجرا در سطح شهر 
شیراز است. عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر 
شــیراز بیان کرد: آبنمای هوشمند بوستان آزادی 
با اعتباری بیــش از ۳۵۰ میلیارد ریال، یک پروژه 
کم نظیر در شهر شیراز و حتی کشور است که لایق 

شهروندان شیرازی است.
 خواســت خدایی گفت: توجه به نشاط افزایی و 
تفریحات سالم در حوزه خدمات شهری؛ بخشی از 
نیازهای شهروندان است که در کمیته زیباسازی و 
فضای سبز شهری شورای اسلامی شهر به آن توجه 
ویژه ای شده است و آبنمای موزیکال شیراز از نظر 

فناوری در سطح کشور منحصربه فرد است.
 آبنمای هوشمند دریاچه بوستان 

آزادی از نظر فناوری در سطح کشور 
منحصربه فرد است

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری شــیراز نیز در این آیین اظهار کرد: این 
پروژه از هشت ســال پیش آغاز شد اما به دلایلی 
در یک بازه زمانی روند اجرایی آن متوقف شد و از 
ســال 9۸ بود که شروع مجدد اجرای پروژه به ویژه 
در دوره فعلی شهرداری در دستور کار قرار گرفت 
و طی یک ســال پیشــرفت پروژه از ۲۰ درصد به 
۸۰ درصــد افزایش یافت.  حمید کشــتکار افزود: 
مســاحت دریاچه بوستان آزادی ۱۰ هزار مترمربع 
همراه با ۱۵ هزار متر کابل کشی ضد آب است که 
برای تجهیزات آن ۲۷۰ دستگاه چراغ و ۲۱۶ عدد 
المان نوری کنترل پذیر و ۱۳۳ دستگاه مخصوص 
پمپ آبنما تعبیه  شده است. رئیس سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز با اشاره 
به به کارگیری ۲۶ دســتگاه فــواره رباتیک در این 
آبنمای هوشمند، خاطرنشان کرد: به جرأت می توان 
گفت این آبنما از نظر فناوری در ســطح کشــور 
منحصربه فرد است.  کشــتکار اضافه کرد: آبنمای 
هوشمند موزیکال شهر شــیراز با اعتباری بالغ  بر 

۳۵۰ میلیارد ریال اجرا شده است.
 اجــرای یک هزار و 9۰۰ متر مکعب بتن ریزی، 
۲4 تابلــو برق، مخزن ۶۰ هزار لیتری برای ذخیره 
آب ورودی، اجرای دیواره و عایق سازی کف دریاچه 
به جهت عدم نفوذ آب و سیستم کلرزنی خودکار از 
دیگر مشخصات فنی آبنمای هوشمند موزیکال بود 
که رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 

شهرداری شیراز به آن ها اشاره کرد.

درآیینبهرهبرداریازپروژهآبنمایهوشمندموزیکالشهرداریشیرازمطرحشد؛

از بهره برداری پروژه آبنمای هوشمند موزیکال به عنوان پروژه ای 
مدنظر شهروندان تا اجرای آن با استفاده از توان شرکت های دانش بنیان

 
تجدید فراخوان عمومی شماره 930/1

آگهیشناساییواجدینشرایطارائهخدماتدرخطوطاتوبوسرانی

موضوع تجدید فراخوان: شهرداری مشهد مقدس در 
نظر دارد نسبت به واگذاری ارائه خدمات جابجایی مسافر 
در خطوط ســازمان اتوبوسرانی از طریق اشخاص حقوقی 
واجد شرایط با بازپرداخت از محل درآمد حاصل از کارکرد 
نــاوگان و مابه التفاوت بهای خدمــات، از طریق فراخوان 

عمومی اقدام نماید.
کلیه اشخاص حقوقی می توانند تا تاریخ ۱402/09/30 
آمادگــی خود را بــرای تأمین ناوگان )نو یــا کارکرده( و 
بهره برداری در خطوط اتوبوســرانی )به همراه مشخصات 
فنی خودروها، طرح توجیهی ســرمایه گذاری و اقتصادی، 
رزومه ســوابق مرتبط و سایر اطلاعات و مستنداتی که به 
تصمیم گیری سازمان اتوبوســرانی کمک خواهد کرد( را 
به همراه اساســنامه و آخرین تغییرات ثبتی شــرکت در 
یک پاکت سربسته به دبیرخانه سازمان اتوبوسرانی اعلام 

نمایند.

ســازمان اتوبوســرانی شهرداری مشــهد مقدس کلیه 
پیشنهادات واصله را بررسی و در صورت تأیید کمیته فنی، 
در چارچوب مقررات و ضوابط نســبت به ادامه روند مورد 
نیاز اقدام می نماید. بدیهی است شرکت متقاضیان در این 
فراخوان و ارائه مدارک و مستندات، هیچ گونه حقی برای 
ایشان و یا تعهدی برای شهرداری مشهد مقدس و سازمان 

اتوبوسرانی مشهد ایجاد نمی نماید.
متقاضیان در صورت نیاز به اطلاعات بیشــتر می توانند 
با جنــاب آقای شهســوار »معاونــت اجرائی ســازمان 
اتوبوســرانی شهرداری مشــهد مقدس« با شماره همراه 

09۱۵3033294 تماس حاصل نمایند.
آدرس: مشهد، انتهای خیابان فداییان اسلام )نخریسی( 
ســاختمان حوزه معاونت عمران، حمل  و نقل و ترافیک، 

طبقه اول، سازمان اتوبوسرانی مشهد. 
سازمان اتوبوسرانی شهرداری مشهد مقدس

در حالی که رحمان عموزاد در مسابقات قهرمانی 
جهان و حتی بازی های آسیایی هانگژو دور از انتظار 
ظاهر شــد اما حالا براســاس چرخه انتخابی برای 
حضــور در المپیک پاریس خیلی زود به دوبنده تیم 

ملی می رسد.
چرخه انتخابی تیم ملی کشتی آزاد برای حضور 
در المپیــک ۲۰۲4 پاریس از ســوی فدراســیون 
کشــتی اعلام شــد، اما این چرخه ابهامات زیادی 
دارد. براســاس آن چه که فدراســیون کشتی اعلام 
کــرده، همه کشــتی گیران باید از قهرمانی کشــور 
وارد چرخه انتخابی شــوند و تنها مدال آوران جهانی 
و کشــتی گیرانی که در بازی های آســیایی هانگژو 
موفق به کسب مدال طلا شدند، از حضور در چرخه 

انتخابی معاف هستند.
البته فدراســیون برای افرادی که در مســابقات 
جهانی موفق به کســب ســهمیه المپیک شــدند 
یک امتیاز ویژه ای قائل شــده و آنها را از حضور در 
قهرمانی کشور معاف کرده است. این امتیاز ویژه به 
نفع افرادی است که در مسابقات جهانی دور از انتظار 
ظاهر شــدند و حالا هم مثل آب خوردن می توانند 
به ترکیب تیم ملی برســند. به عنوان مثال رحمان 

عمــوزاد در وزن ۶۵ کیلوگرم در مســابقات جهانی 
عملکرد خوبی نداشــت، اما به دلیل کسب سهمیه 
المپیک که البته به ســختی هم موفق شد آن را به 
دست بیاورد، از حضور در قهرمانی کشور معاف شده 
است. در حالی که عموزاد در مسابقات جهانی امسال 
بدترین عملکرد خود را داشت و حتی نتوانست طلای 
سال گذشته را تکرار کند و به سختی هم به سهمیه 
المپیک رســید. حالا با این امتیــاز ویژه رحمان به 
راحتی از حضور در قهرمانی کشــور معاف شده و در 

مسابقات قهرمانی آسیا حضور پیدا می کند.
آزموده را آزمودن خطاست

این چرخه انتخابی ســال گذشته هم تکرار شد، 
رحمان عموزاد از حضور در قهرمانی کشور معاف شد 
و بعد هم به دلیــل مصدومیت نفرات برتر قهرمانی 
کشور، رحمان برای مسابقات قهرمانی آسیا انتخاب 
و با کســب مدال طلای آن مسابقات، مسافر جهانی 
شد. اما در ادامه نتیجه این انتخاب، عملکرد ضعیف 
و دور از انتظار عموزاد در مســابقات قهرمانی جهان 
بــود. او حتی در بازی های آســیایی هم نتوانســت 
عملکرد خوبی داشته باشــد و مشخص نیست چرا 
فدراسیون نشینان دوباره همان راه را انتخاب کردند؟! 

مگــر نه اینکه عموزاد در مســابقات جهانی و حتی 
بازی های آســیایی دور از انتظار ظاهر شد، حالا چرا 
برای المپیک ۲۰۲4 راه دیگــری برای انتخاب این 
کشتی گی در نظر نگرفتند؟! مسابقات قهرمانی آسیا 
فرصت مناسبی بود تا در وزن ۶۵ کیلوگرم یک رقیب 
برای رحمان عموزاد پیدا شود و آنها در کنار یکدیگر 
برای رسیدن به دوبنده تیم ملی و حضور در المپیک 

تلاش می کردند.
شایسته سالاری 

حلقه مفقود چرخه انتخابی
باتوجه به چرخه انتخابی که برای تیم ملی کشتی 
آزاد در نظر گرفته شــده، به نظر می رسد موانعی که 
فدراســیون برای رسیدن کشــتی گیران به ترکیب 
تیم ملی در نظر گرفته بســیار آســان است و با این 
شرایط نمی توان به شایستگی کشتی گیران را انتخاب 
کرد. تنها حضور در قهرمانی آســیا باعث می شــود 
کشتی گیرانی مثل رحمان خیلی زود به دوبنده تیم 
ملی برسند و خیالشان برای حضور در المپیک راحت 
باشد، در حالی که انتخاب زودهنگام رحمان عموزاد 
باعث می شود او در المپیک ۲۰۲4 هم مانند قهرمانی 

جهان دور از انتظار ظاهر شود.

رحمانبیدردسربهالمپیکمیرسد

شایستهسالاریحلقهمفقودهچرخهانتخابی


